

Amazing TAIWAN 台湾

7D5N

台北/ 台中/ 嘉义/ 南投/ 阿里山
(南方庄园温泉酒店+5星级台北国际酒店)

TAIPEI/ TAICHUNG/ CHIAYI/ NANTOU/ ALISHAN
(SOUTH GARDEN HOT SPRING RESORT + TAIPEI INTERNATIONAL 5 STAR HOTEL)

Tour Code: WLG-13_7D



Taiwan
台湾



萬怡酒店
COURTYARD[®]
BY MARRIOTT
台北六福
Taipei



Jiufen Old Street
九份老街



Nanliao Stairway
南寮鱼鳞天梯



XiMenDing
西门町



Alishan Forest Recreation Park
阿里山国家森林公园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Gaomei Wetlands
高美湿地



Mitsui Outlet Park Taichung Port
台中港三井 Outlet Park



National Revolutionary
Martyrs' Shrine
忠烈祠



精简行程

第一天 启程 ✈️ 桃园 (机上用餐/晚)

- ☑ 桃园中正艺文特区商圈

第二天 桃园 🚌 台中 (早/午/-)

- ☑ 南寮鱼鳞天梯
- ☑ 南庄老街 (桂花巷、百年邮局)
- ☑ 台中国家歌剧院
- ☑ 台中一中商圈

第三天 台中 🚌 嘉义 (早/午/-)

- ☑ 阿里山国家森林公园
- ☑ 阿里山森林铁路车库园区
- ☑ 桧意森活村
- ☑ 嘉义文化路夜市

第四天 嘉义 🚌 南投 🚌 台中 (早/午/-)

- ☑ 日月潭风景区 (含船游 & 文武庙)
- ☑ 高美湿地
- ☑ 台中港三井 OUTLET PARK

第五天 台中 🚌 台北 (早/午/-)

- ☑ 士林官邸花园
- ☑ 忠烈祠
- ☑ 九份老街
- ☑ 西门町

第六天 台北 ✈️ 回程 (早/-/-)

- ☑ 自由活动

第七天 抵达 (机上用餐)

观光景点:

台北

- ◆ **九份老街** - 独特的旧式建筑, 坡地以及风情, 使九份成为台湾最受欢迎的观光景点之一。这里还可以品尝到草仔粿、蕃薯丸、芋头丸、潮州鱼丸等各式小吃。
- ◆ **西门町** - 这里集合了时下年青人所有的最爱, 电影、流行服饰、饰品、流行精品、舶来品、刺青、各国美食、偶像歌手签唱会..., 都让西门町成为年轻人的流行新乐园。

嘉义

- ◆ **阿里山国家风景区** - 阿里山共由 18 座高山组成。日出、云海、晚霞、森林与高山铁路, 合称阿里山五奇, 而邹族原住民人文资源更增其观光魅力。除了阿里山森林游乐区的自然美景之外, 也可以顺道畅游奋起湖, 区内素以瀑布清溪、奇石怪木等自然景观为主, 展现原始的旷野情趣, 令人有深入原始林探险的感觉。此外, 奋起湖当地的山野菜、笋、草仔粿与爱玉子等都非常可口, 建议您不妨品尝。

南投

- ◆ **日月潭风景区 (含船游)** - 闻名中外日月潭为台湾八景之一, 日月潭以峻山碧水相辉映的环湖公路边的文武庙主祀关帝, 另外加奉祀孔子与岳飞, 庙内所有神像, 皆用铜铸, 建筑金碧辉煌, 香火鼎盛。

台中

- ◆ **台中港三井 OUTLET PARK** - 全台首座海港购物城, 有高达 60 米的大型海港景观摩天轮, 可欣赏绝美海景, 汇集国际精品、日系、运动及休闲、娱乐等约 170 间的国内外知名品牌进驻, 好吃好逛又好玩。
- ◆ **一中商圈** - 台中一中街商圈范围包含三民路、一中街、太平路、育才街与育才南、北街。因位于学区内, 紧邻台中一中、国立台湾体育学院、台中技术学院, 因此快速崛起为台中市最大型的学生商圈。白天为一般商店, 到了傍晚, 就成为热闹的夜市聚集区。这里客层除了观光客, 以当地的年轻学子为多, 因此商品也充满年轻气息。

风味餐:

✓ 5 早餐 / 4 午餐 / 1 晚餐

- ★ 日月潭风味餐
- ★ 阿里山风味餐
- ★ 金品小笼包
- ★ 中华料理

酒店住宿 (5 晚)

- ✓ 南方庄园温泉酒店 或 同级 x1 晚
- ✓ 台中 GOGO Hotel 逢甲馆 / 西悠饭店 或 同级 x2 晚
- ✓ 嘉义嘉楠风华酒店 或 同级 x1 晚
- ✓ 台北国际 5 星六福万怡酒店 或 同级 x1 晚



购物店

- ✓ 茶艺馆
- ✓ 山地特产中心
- ✓ 貔貅展示中心
- ✓ 伴手礼专卖店



Sun Moon Lake
日月潭风景区



CKS Shilin Official Residence
士林官邸花园



WenHua Road Night Market
嘉义文化路夜市



SCHEDULE

D1

ARRIVAL ✈️ TAOYUAN

(MOB/D)

- ☑ Taoyuan Zhongzheng Arts and Cultural Business District

D2

TAOYUAN 🚆 TAICHUNG

(B/L/-)

- ☑ Nanliao Stairway
- ☑ NanZhuang Old Street (Guihuaxiang, Old Post Office)
- ☑ National Taichung Theater
- ☑ Yizhong Business District

D3

TAICHUNG 🚆 CHIAYI

(B/L/-)

- ☑ Alishan National Forest Recreation Area
- ☑ Alishan Forest Railway Garage Park
- ☑ Hinoki Village
- ☑ WenHua Road Night Market

D4

CHIAYI 🚆 NANTOU 🚆 TAICHUNG

(B/L/-)

- ☑ Sun Moon Lake (Include Boat Ride & Wen Wu Temple)
- ☑ Gaomei Wetlands
- ☑ Mitsui Outlet Park Taichung Port

D5

TAICHUNG 🚆 TAIPEI

(B/L/-)

- ☑ CKS Shilin Official Residence
- ☑ National Revolutionary Martyrs' Shrine
- ☑ Jiufen Old Street
- ☑ Xi Men Ding

D6

TAIPEI ✈️ DEPARTURE

(B/-/-)

- ☑ Free & Easy

D7

ARRIVAL

(MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

TAIPEI

- ◆ **Jiufen Old Street** - A place where you get a chance to taste the local snacks and foods of Taiwan such as Taro and Sweet Potato Ball etc.
- ◆ **XiMenDing** - Has been called the "Harajuku of Taipei" and the "Shibuya of Taipei". Ximending is the source of Taiwan's fashion, subculture, and Japanese Culture.

CHIAYI

- ◆ **Alishan National Forest Recreation Area** - One of only three mountain railways in the world. Apart from the scenic train trip, it's known for its beautiful forests, cloud formations, sunrise views etc.

NANTOU

- ◆ **Sun Moon Lake (Boat Ride)** - Is Taiwan's largest freshwater lake, located in a basin surrounded by peaks. Its beauty has given rise to such names as "Pearl in the Mountains," "Honeymoon Lake," and "Lovers' Lake." It has also been called the "Heart of Taiwan," not for romantic reasons, but for its role as a major hydropower generator.

TAICHUNG

- ◆ **Taichung Mitsui Outlet Park** - The first Taiwan seaport shopping city has a large Ferris wheel (at own expenses) with a height of 60 meters to enjoy the beautiful sea-view. And it is home to about 170 domestic and international famous brands of boutiques, Japanese style, sports and leisure, and entertainment. It is certain fun for eating and shopping.
- ◆ **Yizhong Street Business District** - Is like one big kitchen. Yizhong Street provides a great variety of local Taiwanese delicacies such as Oyster Omelet, Bubble Tea, Stinky To-fu, etc. With much more than just food stalls and school buildings, it also features a wide range of fashion clothing, accessories and gadgets at affordable prices for students too.

Special Cuisine:

- ✓ 5 Breakfast / 4 Lunch / 1 Dinner
- ★ Sun Moon Lake Cuisine
- ★ King Ping Dumpling Cuisine
- ★ Alishan Cuisine
- ★ Chinese Cuisine



Hotel or similar (5 NIGHTS)

- ✓ South Garden Hot Spring Resort or similar class x1 Night
- ✓ Taichung GOGO Hotel / CU Hotel or similar class x2 Nights
- ✓ Chiayi Orient Luxury Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Taipei 5* Courtyard by Marriott Hotel or similar class x1 Night

SHOPPING STOP

- ✓ Tea House
- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Pixiu Tianlu Museum
- ✓ Souvenir Shop

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.